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BESLUITENLIJST OPENBAAR 
 
Openbare vergadering van het Bestuur van Reinigingsdienst Waardlanden  
d.d. 5 juli 2023 
 
 
Aanwezig: 
Arjan Meerkerk  Gemeente Hardinxveld-Giesendam (voorzitter) 
Ton van Maanen  Gemeente Vijfheerenlanden  
Mark de Boer  Gemeente Gorinchem 
Arco Bikker  Gemeente Molenlanden 
Hans van den Brule  secretaris/directeur 
 
Alsmede: 
Hans Demmers  controller 
Randy van Os  afdelingsmanager Informatiemanagement 
Caroline Redelijkheid  managementassistente (verslag) 
 
 

Agendapunt Besluit 

1. Opening en mededelingen  De voorzitter opent de vergadering om 14:05 uur en heet alle aanwezigen 
welkom, in het bijzonder de heer Bikker.  
De heer Bikker is aangesteld als tijdelijke vervanger van de heer Quik, die 
onlangs zijn functie als wethouder heeft neergelegd. 
De heer Bikker is een bekend gezicht binnen Waardlanden. Hij heeft in het 
verleden al eerder zitting genomen in dit bestuur en heeft een actieve rol 
gespeeld bij het bepalen van het nieuwe afvalbeleid.  
De heer Bikker wordt aangesteld als tijdelijke vervanger voor de 
portefeuille financiën, totdat er een definitieve opvolger wordt benoemd.  
 

2. Ter informatie:  

− Reeds per mail vastgestelde 
besluitenlijsten openbare 
vergadering 22 juni 2023  

  

Ter kennisgeving aangenomen. 
 
Naar aanleiding van de besluitenlijst vraagt de heer Bikker naar de 
voortgang van de verzending van de milieupassen. Is al bekend of de 
milieupassen op naam verstuurd gaan worden? De heer van Maanen 
antwoordt dat de milieupassen samen met een begeleidende brief worden 
aangeleverd bij de gemeente. Vervolgens worden ze in een envelop van de 
gemeente zelf gedaan en op naam verstuurd naar de inwoners. De heer 
Van den Brule vult aan dat het afhankelijk is van de inzet van de 
gemeenten omdat Waardlanden simpelweg geen persoonsgegevens heeft.  
 
De heer Van Maanen merkt op dat er wel degelijk communicatie heeft 
plaatsgevonden naar de inwoners van gemeente Vianen over 
betaalstromen. Hij wijst erop dat op 23 november een brief via PostNL is 
verzonden met deze informatie. De rectificatie moet na het zomerreces in 
de brief van de milieupassen worden opgenomen en aan de inwoners 
worden gecommuniceerd. 

 
3. Definitieve vaststelling 

Jaarrekening 2022 

De heer Meerkerk benadrukt het belang van een objectieve benadering bij 
het beoordelen van zienswijzen. Het bestuur moet zich richten op een 
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objectieve beoordeling zonder de eigen zienswijze te verdedigen. De heer 
Van Maanen voegt toe dat naast objectiviteit ook de tevredenheid van de 
opdrachtgevers, namelijk de eigen colleges en raden, in acht genomen 
moet worden. Beide aspecten zijn van belang en dienen niet los van elkaar 
gezien te worden. 
 
De heer Van Maanen raadt aan bij de zienswijzen de volgende keer een 
document toe te voegen, waarin ze overzichtelijk onder elkaar worden 
geplaatst en samengevat worden in hoofdlijnen. Dit kan het bestuur 
helpen bij het verkrijgen van een duidelijk overzicht. Ook merkt hij op dat 
in de toekomst volgens de nieuwe wet GR verplicht een zienswijze moet 
worden ingediend. Deze mag ook alleen een instemming van één regel 
zijn. 
De heer Van den Brule wijst erop dat sommige zienswijzen nu veel tekst 
bevatten, die uit de nota van Waardlanden komen. Sommige zienswijzen 
zijn nu meerdere pagina’s, terwijl het in een alinea had gekund. 
 
De heer Bikker dringt erop aan dat er zo snel mogelijk een herstelplan voor 
de algemene reserve wordt opgesteld, omdat het volgens hem technisch 
onmogelijk is om een negatieve algemene reserve te hebben. 
In reactie hierop verklaart de heer Demmers dat de negatieve algemene 
reserve al is gecommuniceerd naar de controllers van de gemeenten. Na 
de definitieve vaststelling van de jaarrekening zal er pro rato een factuur 
worden verzonden naar de eigenaar-gemeenten, zodat de algemene 
reserve weer op nul uitkomt. Er wordt niet verrekend met andere 
onderlinge financiële stromen. De controllers geven de voorkeur aan een 
overzichtelijke administratie.  

Er zijn geen bezwaren ontvangen met betrekking tot de jaarrekening, maar 
er is wel een aandachtspunt gegeven om projectmatiger te gaan werken. 

Conform vastgesteld.  
 

4. Akkoord te gaan met de concept-

beantwoording van de zienswijzen 

De definitieve vaststelling van de begroting 2024 kan nog niet plaatsvinden 
vanwege een ingediende zienswijze door de gemeente Vijfheerenlanden. 
Voordat de begroting definitief kan worden vastgesteld, moet er eerst een 
reactie naar de gemeenteraden worden gestuurd. 
Er is een nieuwe vergadering gepland op 4 september voor de definitieve 
vaststelling. Hierbij is de termijn van 12 weken ruimschoots in acht 
genomen. 
De begroting moet voor 15 september worden ingediend bij de Provincie. 
 
Er is besloten om de volgende aanpassingen op te nemen in de reactie 
naar gemeente Molenlanden: 

o Het antwoord zal puntsgewijs worden gegeven om de 
informatieoverdracht overzichtelijker te maken. 

o Er zal duidelijk worden aangegeven wanneer de gevraagde 
informatie zal worden verstrekt, om zo transparantie te bieden 
over de planning. 
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o De bestuursleden hebben begrip voor de zorgen en behoeften van 
gemeente Molenlanden. Ze zullen ervoor zorgen dat hun reactie 
op de zienswijze hier goed op aansluit. 

o Er wordt vermeld dat er in oktober een gedegen document zal 
worden aangeleverd waarin 'schoon schip' wordt gemaakt, om aan 
te geven dat er actief wordt gewerkt aan het aanpakken van 
eventuele knelpunten. Daarin zal ook de getalsmatige informatie 
worden opgenomen.  

o Er zal worden vermeld dat de hogere indexatie die vanuit de 
provincie is verkregen, zal worden meegenomen in de begroting, 
zodat duidelijk wordt wat de precieze wijzigingen zullen zijn in de 
begroting. 

 
Er is besloten om de volgende aanpassingen op te nemen in de reactie 
naar de gemeente Gorinchem: 

o Verbeterde omschrijving van de separate 
dienstverleningsovereenkomst en de specifieke impact ervan op 
de begroting. 

o De bestuursleden hebben begrip voor de zorgen en behoeften van 
gemeente Gorinchem. Ze zullen ervoor zorgen dat hun reactie op 
de zienswijze hier goed op aansluit. 
 

Er is besloten om de volgende aanpassingen op te nemen in de reactie 
naar de gemeente Vijfheerenlanden: 

o Het aannemen van een begripvolle toon in de reactie. Met name in 
de zin "De verwachting is dat de afvalscheiding in uw gemeente 
zich minder positief zal ontwikkelen dan in de andere gemeenten. 
Ook verwachten we dat de hoeveelheid restafval per inwoner 
hoger zal zijn." 

o De hoogte van het tarief anders formuleren. 
 
De heer Van den Brule past de reacties op de ontvangen zienswijzen aan 
en stuurt de herziene versie per e-mail naar de bestuursleden ter 
goedkeuring. 
 
Met bovenstaande wijzigingen vastgesteld. 
 

5. Rondvraag De heer De Boer heeft vragen gekregen vanuit de gemeenteraad over de 
PMD- en luierinzameling. De heer Van den Brule antwoordt dat in de 
volgende bestuursvergadering een voorstel komt. Het voorstel is al wel 
afgestemd met de contactambtenaren.  
 
De heer Bikker vraagt of het ecopark in Groot-Ammers definitief is 
opgeleverd. Hij benadrukt de behoefte aan aandacht voor een lekkage. 
Ook wijst hij op de relatief hoge bezetting, die mogelijk een verkeerd beeld 
kan geven. In reactie hierop geeft de heer Van den Brule aan dat 
gepensioneerden daar worden ingezet tegen een bescheiden vergoeding. 
Nu leidt dat tot een hoge bezetting. Maar met betaalstromen is dat straks 
onvermijdelijk.  
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De heer Bikker geeft aan dat hij het bericht in de interne personeels-
nieuwsbrief Waardlanden Actueel 153 over de begrotingsbehandeling in 
Molenlanden ongelukkig geformuleerd vond. 
 

 

Aldus vastgesteld en goedgekeurd door alle bestuursleden van Reinigingsdienst Waardlanden  
 

 
 
 
 
 
 

 

J.A.. Meerkerk 
Voorzitter 

H. van den Brule 
Secretaris 

 

Hans van den Brule (Jul 11, 2023 11:28 GMT+2)
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